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Socialudvalget

Til: Indenrigs- og socialministeren
Dato: 16. december 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 179
Ministeren bedes oplyse, hvor mange biler, der er givet til støtte til at købe efter 
serviceloven i årene fra 1998 til og med 2008 og på baggrund heraf kommentere 
udviklingen i forhold til målgruppen?

Spørgsmål 180
Ministeren bedes oplyse, hvor stor en andel af den samlede bilpark i Danmark 
der udgøres af biler, der er købt med støtte efter sociallovgivningen fra 1960 til 
2008 i intervaller på omkring ti år?

Spørgsmål 181
Ministeren bedes oplyse, hvor mange ansøgninger om støtte til at købe bil efter 
serviceloven, der er givet afslag på i forhold til den samlede mængde 
ansøgninger i årene fra 1998 til og med 2008?

Spørgsmål 182
Ministeren bedes oplyse, hvor mange klager der har været til Det Sociale Nævn i 
forhold til afslag på/bevillingen af støtte til at købe bil efter serviceloven i årene fra 
1998 taler med 2008, samt hvilket resultat der er kommet ud af klagen i form af 
ændret afgørelse til gunst for borgeren, fastholdelse af afgørelse fra kommunen 
eller hjemvisning til fornyet sagsbehandling i kommunen?

Spørgsmål 183
Ministeren bedes oplyse, hvor mange principielle afgørelser der er truffet af 
Ankestyrelsen vedrørende støtte til købe bil siden 1984, og hvor mange der 
fortsat er aktuelle?
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Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anne Baastrup (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på  
Anne.Baastrup@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand.


